
 

 

    

Årsberetning for 2024 

Styret hadde 5 styremøter i 2024. (18.januar, 7.mars,11.april, 13.august, 26.september og 
5.desember.). Planlagt møte 6-juni ble avlyst. 

Møtene har vært avholdt hos Guri Aalerud i Asker, og noen styremedlemmer deltar på 
TEAMS.  Takk til Guri som holder vakre lokaler og vafler med egenprodusert honning! 

Styret har i 2024 bestått av:  

Leder: Knut Olav Furuseth  

Styremedlem: Eli Nysæther 

Styremedlem: Anne Grete Hylland 

Kasserer: Kaja Grønning  

Sekretær: Astrid Løken Nordgård  

Varamedlem: Guri Hafsten Aalerud  

Revisor: Heidi Brastad for regnskapsåret 2024  

Organisasjon  

Grytelva hytteforening er registrert i Brønnøysundregistrene med org.nr. 991 309 896. 
Registret oppdateres jevnlig ved utskiftninger i styret. 

Foreningen har vært medlem av Norges Hytteforbund i 2024. Styret har valgt å melde 
foreningen ut av hytteforbundet ut fra en kost/nytte vurdering. 

Hytteforeningen har Vipps nr. 122783  

Hytteforeningen har egen hjemmeside: www.grytelvahytteforening.no. Hjemmesiden skal 
primært formidle informasjon fra styret, og oppdateres blant annet med styrereferater.  

Hytteforeningen har egen Facebookgruppe med pr. 14.3.25 599 medlemmer der alle 
interesserte kan ha en mer uformell kommunikasjon om ting som skjer -eller ikke skjer i 
hytteområdet vårt. Her orienterer styret også om de viktigste sakene våre. 

Årsmøtet i 2023 bestemte at det sittende styret skulle fungere som valgkomite for årsmøtet 
2024  

 



 

 

 

Medlemmer:  

Foreningen har pr. 30.12.25  57 betalende medlemmer. Det er stort potensiale for flere 
medlemmer, da det er ca.130 hytter i langs Grytelvassdraget.  

Økt medlemstall er viktig for å sikre finansieringen av foreningens aktiviteter, spesielt 
skiløyper. 

Styret har i 2024 arbeidet med disse sakene:  

OPPGAVE /AKTIVITET Forklaring Status/ Løsning 

Skiløype 1 
Rundløype fra P-plass 
Grunntjønn nord -via 
Gaulsvatna til 
Tråenvasslia. 
Forbindelser til 
Borofjell,Slettefjell,  
Tuftnevann og videre 
retning Eggedal og 
andres løypenett 

Kjøres med skuter av 
Oddvar Tonby, eller den 
han bemyndiger 

Tilfredstillende utført. 
 

Fint med jevnlige 
oppdateringer! 

Skiløype 2 
Øgnevassløypa 

Avtale med Dag Levi 
Skuggerud 

På grunn av hogst ble det 
ikke kjørt ned til Flagskogen 
første del av vinteren -ellers 
tilfredsstillende utført. 
Jevnlige oppdateringer her 
også 

Umerket skiløype rundt 
Gudbrandseterfjellet, 
også kalt Engen-løypa 
eller «Solrunden» 

Uoffisiell trase der start og 
stopp utgår fra skutererkjørt 
øvre løype. 
Det er ofte skispor å følge. 
Det er hengt opp noen røde 
brikker som viser vei. 

En del brikker er tatt av vind 
og vær.  
 

Merking delvis fornyet denne 
vinteren v/ styret og skiglade 
hyttefolk i nærheten 

Søknad om tilskudd fra 
Sigdal Kommune 

Søkte om 15000.- for 
vintersesongen 24/25 

Innvilget og mottatt kr.15000.- 



 

 

OPPGAVE /AKTIVITET Forklaring Status/ Løsning 

Merket sti Grunntjønn 
rundt 

Rutinemessig vedlikehold. 
 
Ny gangbro fra høst -21 
ved det verste utraste 
stedet hjelper godt. 

Sti rundt det andre vanskelige 
raset lenger syd er merket 
bedre, bla. med enkle 
retningsskilt. 
Bør gjennomgås i 2025. 
Takk til brukere som hjelper til 
å holde ryddig- det vokser 
mye og fort! 

Merket sti fra 
Tråenvasslia over 
Gaulsvatna til Slettefjell 

Ny, merket rute fra 2021. 
Godt mottatt!  
 
 
Det er registrert våte, slitne 
partier ved myrer mot 
Gaulsetra. 

Saken ble innmeldt til 
Forvaltningsstyret i desember 
2022.  
20.juni-24: Befaring av 
områdene frem mot Gaulen 
med Tore Larsen fra Statens 
naturoppsyn. 
Takk til hyttefolk som deltok 
og i ettertid ryddet og merket 
«gå-rundt» vei etter SNO sine 
anvisninger. 
Og det beste av alt: 
Forvaltningsstyret / SNO 
overtar oppgraderingen -
praktisk og økonomisk-med 
oppstart sommer-25. 
Bevilget 30.000. 

Merket sti fra 
Grunntjønn nord, opp til 
Steinsfjellet - videre til 
Minneskleivsetra 
 
 

Stormen senhøstes i 2021 
med mye trefall over stien  
utløste massiv 
dugnadsinnsats i 2022 
 
 

Høsten 2024 ble det fra 
grunneiers side gått opp en 
trase som er slakere opp mot 
Steinsfjellet og kommer opp 
lenger sør.  
Vi tror denne blir brukt og har 
allerede tatt den med i 
revisjonsarbeidet under 
Turforslag på hjemmesiden. 

Oppgradering og 
supplement på sommersti-
skilt  

Gjelder området Grunntjønn 
nord. 

Mai-2024: 3 nye skilt på plass to 
steder Grunntjønn nord. Dugnad 
med hyttefolk og styret. 



 

 

OPPGAVE /AKTIVITET Forklaring Status/ Løsning 

Bedre oppheng skilt ved 

løypestart rundløype ved 

Låg-feltet 

Dårlig feste Hyttefolk festet skiltet med bedre 
skruer 

Samarbeid med Rollag 
sti- og løypelag 

Forvaltningsstyret ser 
gjerne at det blir mer 
samarbeide med 
hytteforeningen. 

Det har dessverre vært lite 
formell kontakt mellom 
foreningene  i 
2024.Løypekjører Dag Levi 
skuggerud er aktiv i Rollag sti- 
og løypelag  

 

 

 

 

Oppgave/ Aktivitet Forklaring Staus/ Løsning 

Opphopning av kvist og 
kvast badekulp 
Grunntjønn nord 

Flere påpekte dette i 
perioden med veldig lav 
vannstand sommer-22 

Styret har kontaktet Horga 
Kraftverk, som ville se på det 
til våren.-23  
Oppdatering: Ingenting 
skjedd.  

VIPPS-skilt ved 
løypestartpunkter 

Disse skiltene oppfordrer til 
å bidra til løypekjøring.  

Innbetalt i 2023: se regnskap 

Skilt fornyes  jevnlig- blåser 
bort 

Kart Etterhvert mye digitale 
kartløsninger tilgjengelig 

Papirkart:  
Trillemarka/Rollagsfjell no. 
2824 varenr. 2015 
 
Styret har i 2024 jobbet med 
et enkelt oversiktskart for 
hele Grytelva-området. 
Arbeidet fortsetter i 2025. 

Informasjonsbrosjyre Ligger i plexiglassboks ved 
vedboden 

Fylles på  jevnlig 



 

 

Oppgave/ Aktivitet Forklaring Staus/ Løsning 

Fiskeforeningen: 
 
 
 
Kvaliteten på 
fiskebestanden  
 
 
 
Dekket kostnader til 
isfiskekonkurransen 
 
 
 

Innført rabattordning for 
medlemmer i 
hytteforeningen i 2021. 
 
KRAFTIA AS (tidligere 
Horga Kraftverk )har fått 
pålegg fra Statsforvalteren 
om fiskebiologiske 
undersøkelser. 

Egil Olaussen ble fra 2023 
ny fag-kontaktperson for 
hytteforeningen.  
 

Oppdatering: 
Undersøkelsene ble avsluttet 
i høst og vi venter på 
rapport. 
 
Vellykket opplegg med 
Fiskeforeningen ved is-fiske-
konkuransen påskeaften! 

Veistyret Drifter Grytelvveien med 
tilstøtende p-plasser og 
hytteveier gjennom hele 
året. 

Styret opplever at hytteeiere 
er fornøyd , både med 
vedlikehold og brøyting. 
Litt delte meninger om 
reparasjon av veien  ( øvre 
deler?)etter mye nedbør og 
flom i høst. 
 
Rolf Hagajordet og Øyvind 
Nubberud  er ansvarlige for 
brøyting og strøing.  
Flott med hyppige 
oppdateringer på Facebook! 

Facebook Stadig stigende antall 
følgere pr. 18.02.2025 er det 
599 følgere 

Det er et stort misforhold 
mellom antall medlemmer og 
følgere på Facebook. 

FELLESARRANGE-
MENTER: 

  

Sopptur Vanligvis medio september Ikke arrangert i 2024. Det var 
mye sopp, men dessverre 
var ikke soppsakkyndig 
tilgjengelig iår. Prøver igjen i 
2025 



 

 

Oppgave/ Aktivitet Forklaring Staus/ Løsning 

Fellestur til Norges nest-
eldste gran ved 
Minnekleivsetra 

Ønske fra hyttefolket 21.september: Veldig fin tur 
med Dag og Grethe Lislien ( 
en av flere grunneiere i disse 
områder).  

 DUGNADER:   

Beising av sittegruppe 
Grunntjenn Syd 

Vedlikehold Takk til styremedlem Anne 
ved Gunntjønn nord som tok 
jobben 

Reparasjon av 
sittegruppe Grunntjønn 
Nord, ved badekulpen 

Flere skader  Både kjent og ukjent 
dugnadsinnsats.  
Takk! 

Eksisterende 
stier/løyper 

Rydding og re-merking Nevnt under respektive 
kapitler i årsberetningen. 

Reparere rekkverk til 
gangbro over bekken 
rett nord for Traaenvann 

Skaden ble registrert av 
lokal kjentmann i vår som 
ifjor. Svakt punkt. 

Reparasjon ble utført av 
samme ( Øystein Engen) i 
sommer. Takk! 

Gjennomføre befaring 
med løypekjører dag 
Levi  

Må finne best mulig sted for 
scooterpassering over 
Eidalsbekken 

Representanter fra styret 
gjennomførte befaringen i 
høst med bra resultat. 
Kryssingen fungerte godt i 
vinter 

Nye prosjekter: 
Oppfølging av vedtak fra 
årsmøtet om rydding og 
ny-merking av gammel 
ferdselsvei mellom 
Sigdal og Numedal 

Behov for kartgrunnlag til 
søknad til Forvaltningsstyret. 

Takk til dere hyttefolk som 
tok kart-tur-jobben! 
 

Forvaltningsstyret har på 
egen hånd vært på befaring 
og tar saken formelt videre. 
Og etter hvert jobben. 

Turbok-kassen på 
toppen av Steinsfjellet 
må skiftes ut. 

 Utføres i 2025. Kanskje 
benytte turforslagskassen 
ved bommen som ikke 
benyttes 



 

 

Oppgave/ Aktivitet Forklaring Staus/ Løsning 

Andre ting styret har 
arbeidet med:  

1) Med et fulltallig styre har 
styret startet rehabilitering 
av hjemmesiden.  
 

 

2) Behov for tydeligere 
oversikt over oppgaver og 
frister 
 

3) øke medlemstallet 
 

 

4) Lage et kart/skisse i A3 
format for å tydeliggjøre 
hyttefelt-områder, viktige 
steder, skiløyper 

Startet med gjennomgang og 
revidering av sommerturer i 
nærområdet. Dette er 
«UT.NO» turer  
 

Innført 
ANSVARSOVERSIKT OG 
ÅRSHJUL med tidsfrister 
 

Oppfølging av nye FB-
medlemmer og nye 
hytteeiere. 
 

Godt igang! 

 

 Styret har fulgt opp innspill fra årsmøtet om refusjon av innbetalt moms- konklusjonen er at vi 

ikke har noe av betydning å hente. 

 Tilslutt: oppslagstavlen ved bommen er ryddet. 


